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--------------------------------------------------------------------------------
Fra: Morten.Haveraaen@statsbygg.no [mailto:Morten.Haveraaen@statsbygg.no] 
Sendt: 2. april 2008 11:33
Til: Dag Høgvard
Kopi: Ramez.Rafat@statsbygg.no; Bjorne.Grimsrud@statsbygg.no; 
MetteBahr.Bugge@statsbygg.no
Emne: VS: Vedr. Høring om ny matrikkel

Hei

Viser til telefonsamtale i dag.

Nedenfor følger noen kommentarer til forslag til matrikkelforskrift fra vår 
GIS-medarbeider Ramez Rafat.  Vi håper hans personlige kommentarer kan være til 
nytte i det videre arbeidet med matrikkelen.

Vi understreker at dette ikke er noen offisiell høringsuttalelse fra Statsbygg, 
og at kommentarene behandles deretter.

Statsbygg vil ikke komme med en offisiell høringsuttalelse.

Vennlig hilsen
Morten Haveraaen
Seniorrådgiver

-----Opprinnelig melding-----
Fra: Rafat, Ramez 
Sendt: 1. april 2008 23:40
Til: Kildebo, Kristine; Haveraaen, Morten
Kopi: Bugge, Mette Bahr; Grimsrud, Bjørne; Mohus, Frode; Kvarsvik Ole Kristian
Emne: SV: Vedr. Høring om ny matrikkel

Hei, det ble det dessverre ikke tid til å gå for grundig gjennom 
matrikkeldokumentet like før svarfristen, men jeg har skummet gjennom litt over 
70 prosent av dokumentet. Jeg har også spurt etter og mottat et dokument fra 
Norsk Eiendomsinformasjon ( http://www.eiendomsinfo.no ) som i detalj viser 
hvilken egenskapsverdier vil være med i ny matrikkel sammenlignet med gammel GAB
og DEK (både nye, endrede og slettede elementer). Denne sistnevnte kan sendes 
andre spesielt interesserte i Statsbygg (ca. 20 sider).

Personlig konklusjonen er at det meste ser greit ut, men med følgende 
kommentarer:
- Antall felt som er endret (men ikke fjernet) i forhold til tidligere GAB/DEK 
er overaskende mange. Dette kan bety at mange systemer og databaser må justeres 
for å fange opp disse endringene (både de som benytter lokal matrikkel og de som
benytter web-tjenester mot en sentral matrikkel)
- Ettersom det er kommunene (dernest staten) som er ansvarlig for å føre inn 
mesteparten av den informasjonen som ligger inne i matrikkelen, er det viktig at
de ikke overbelastes med for mange nye elementer (her er allerede svært mange 
elementer). Endel kommuner har lite ressurser til å kunne bruke alt for mye tid 
på en omfattende registreringsarbeide.  Det kan være ønskelig at man legger 
istedet spesielt stor vekt på at alle nøkkelfelter (for kobling mot andre 
tabeller og databaser) er utfylte og kvalitetssikret så langt det lar seg gjøre 
slik at disse kan knyttes opp mot eksterne felter senere (f.eks. 
forurensningsdata/UU/etc. som kan fanges opp etterhvert istedet for å kreve 
dette inn ved innregistrering av ny matrikkelenhet). 
- Ifølge "forskrift til matrikkelloven, paragraf 23" er det fortsatt kommunen 
som tildeler matrikkelnummer ved innføring av ny matrikkelenhet. Det kunne være 
ønskelig at absolutt alle bygningsenheter i en kommune (uansett størrelse) fikk 
tilført et matrikkelnummer, også de som historisk sett manglet f.eks. et unikt 
bygningsnummer, slik at alle statlige/fylkeskommunale/etc. etater kunne lett 
benytte dette nummeret for alle sine bygninger (og ikke bli tvunget til interne 
bygningsnumre der offisiell bygningsnummer i matrikkelen skulle mangle).
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- Det er ønskelig at statlige etater skal få mulighet til lokal 
lagring/nedlasting av matrikkelinformasjon og ikke bare være avhengige av 
internett-baserte tjenester for å hente data "on-line". Dette bl.a. pga analyser
og prosesseringer over store områder. Det er ikke alltid at en "tjenestebasert 
arkitektur" er mest hensiktsmessig for alle oppgaver (selv om svært mange har 
nytte av dette)! Mulighet til å ta ut landsdekkende GAB og DEK data i gammel 
struktur (gjerne en konverterte matrikkeldata i kombinasjon med gammel GAB/DEK 
der matrikkel ikke er innført ennå) er også ønskelig så lenge ikke alle landets 
kommuner er ferdig med sin overgang til matrikkelen.

Mvh, Ramez Rafat
Statsbygg / Utviklingsavdeling / UF

_______________________________________________________ 

Ramez Rafat
Seniorrådgiver GIS
Telefon: +47 22 95 42 14
Mobil: +47 92 604 388
E-post: ramez.rafat@statsbygg.no
Postadresse: Statsbygg, Postboks 8106 Dep., 0032 Oslo
Web: http://www.statsbygg.no
_______________________________________________________

--------------------------------------------------------------------------------
Fra: Rafat, Ramez
Sendt: to 27.03.2008 13:16
Til: Kildebo, Kristine; Haveraaen, Morten
Kopi: Bugge, Mette Bahr; Grimsrud, Bjørne; Mohus, Frode
Emne: SV: Vedr. Høring om ny matrikkel

Hei, da vil jeg se raskt gjennom matrikkelforskriften som er ute til høring for 
å se om det trengs noen bemerkninger med tanke på hva Statsbygg potensielt kan 
trenge/ønske.
Tar kontakt igjen senere! Har selv vært involvert i matrikkelprosessen (og 
tidligere GAB/DEK) tidligere (f.eks. i forhold til UU, miljø, analyser, etc.).

Kan ellers nevne at fra GIS sitt ståsted, har vi forsiktige planer om å gå over 
til ny matrikkel fra høsten 2008. Vi vil fortsatt satse på lokal av matrikkel i 
tillegg til web-basert tilgang til matrikkel.  Matrikkel-data er slett ikke bare
relevant for GIS, men vil bli et viktig datagrunnlag for en hel rekke fagområder
og systemer (f.eks. BIM, datavarehus, miljø, FDVU, etc. etc.). Kanskje 
BIM-folket også har noen bemerkninger her?

Generelt har vi en viktig utfordring (og satsing) i å benytte nasjonale 
standarder (som f.eks. i matrikkelen) i samspillet mellom de forskjellige 
fagsystemer her i Statsbygg og dette gjelder ikke kun matrikkelen forøvrig.. 
Potensialet og gevinstene her er svært store!

Høringsforskriftet + mer ligger også på web og kan nås herfra: 
http://www.regjeringen.no/nb/dep/md/dok/hoeringer/hoeringsdok/2007/Horing-av-for
slag-til-matrikkelforskrift.html?id=494616

Mvh, Ramez

  -----Opprinnelig melding-----
  Fra: Kildebo, Kristine 
  Sendt: 27. mars 2008 08:40
  Til: Rafat, Ramez
  Emne: FW: Vedr. Høring om ny matrikkel

  Har du fått mulighet til å uttale deg vedr. Høring av ny matrikkel?
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  (se doculive 2007/02497)

  Kristine

  Fra: Bugge, Mette Bahr 
  Sendt: 27. mars 2008 08:30
  Til: Kildebo, Kristine
  Emne: SV: Vedr. Høring om ny matrikkel

  Hei!

  Jeg har heller ingen kommentarer, vet ikke om vedk har fått dette for 
uttalelse.

  Mette

    -----Opprinnelig melding-----
    Fra: Kildebo, Kristine 
    Sendt: 26. mars 2008 15:04
    Til: Bugge, Mette Bahr
    Emne: Vedr. Høring om ny matrikkel

    Hei!

    Beklager sen tilbakemelding!

    Har skummet igjennom de punkter som kunne se aktuelle ut, men har ikke 
funnet noe å kommentere.

    Vet du om vår GIS/Kart-ansatt (Ramez) har hatt anledning til å uttale seg? 
(dette må jo være mer i hans gate………….)

    Mvh. Kristine

**********************************************************************

This email and any files transmitted with it are confidential and

intended solely for the use of the individual or entity to whom they

are addressed. If you have received this email in error please notify

the system manager.

This footnote also confirms that this email message has been swept by 
MIMEsweeper for the presence of computer viruses.

**********************************************************************
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